
Utroligt at i kan mene det er en god ide praktisk talt at forbyde dampning i den nuværende form, og 

at man efter maj måned kun kan købe de cigaret-lignende e-cigaretter der på ingen måde har den 

samme positive effekt som "de gode" damp-redskaber der åbenbart nu ikke må sælges. Regulering 

er godt nok, men overregulering som i dette tilfælde er katastrofalt, og jeg tror der er mange der 

som jeg vil begynde at ryge rigtige cigaretter igen efter ikke at have rørt dem i mange år. I de år har 

jeg været et meget sundere menneske, og hele min familie har nydt godt af at der ikke længere var 

cigaret røg. Hvor andre nikotin produkter på ingen måde hjalp, så hjalp dampning mig med det 

samme. Skammeligt!  
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